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Vragen van het lid Van der Vlies
(SGP) aan de minister voor Jeugd en
Gezin over het bericht «1 op 10
meldingen kindermishandeling
onterecht». (Ingezonden 11 februari
2010)

1
Heeft u kennisgenomen van het
bericht «1 op 10 meldingen
kindermishandeling onterecht»?1

2
Wat is uw reactie op de conclusie dat
een zo hoog percentage van de
meldingen onterecht blijkt te zijn?

3
Erkent u dat het uitvoeren van een
onderzoek voor ouders en kinderen
erg ingrijpend kan zijn? In hoeverre is
er bij een melding van een
vermoeden van kindermishandeling
een mogelijkheid om te differentiëren
in de omvang van het onderzoek,
zodat mogelijk negatieve effecten
beperkt kunnen worden?

4
Worden de bij het onderzoek
betrokken personen en instanties
geïnformeerd wanneer uit onderzoek
blijkt dat de melding onterecht is,
teneinde stigmatisering zoveel
mogelijk te voorkomen? In hoeverre
blijft in dossiers en systemen vermeld
staan dat een onderzoek heeft
plaatsgevonden?

5
Op welke manier wordt in gevallen
waarin een melding onterecht blijkt te
zijn nazorg verricht voor ouders en
kinderen?

1 Trouw, 9 februari 2010.
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